
 

  

VENRAY 
Venray wegwerpplastic-vrij 

Vorige week hebben we met zijn allen kunnen genieten van de carnaval. Een mooi evenement van 

samenhorigheid, muziek en plezier. Helaas hoort daar ook een berg afval bij: door de plastic 

wegwerpbekers liepen de feestgangers op een gegeven moment op een tapijt van plastic, aangevuld met 

kapotte glazen Flügel flesjes, die uit gemak dan ook maar op de grond werden gegooid. Jammer dat dit 

mooie feest gepaard gaat met zo’n grote berg aan afval. Duurzaamheid is met de carnaval helaas wat dat 

betreft ver te zoeken.  

Vanaf 2024 is er gelukkig een landelijk verbod op wegwerpplastic bij festivals, evenementen en in de 

horeca. Vanaf 1 juli 2023 mogen er geen gratis kunststof bekers en voedselverpakkingen meer worden 

meegegeven aan klanten. Een aantal steden, zoals Leiden en Den Bosch, hebben vorig jaar al een start 

gemaakt met het gebruik van herbruikbare plastic bekers. Het resultaat: schonere pleinen en straten, veel 

minder (zwerf) afval en ook minder schoonmaakkosten na afloop. 

GroenLinks Venray ziet graag zo snel mogelijk de omschakeling naar minder afval, dat past binnen het 

beleid richting een groener en duurzaam Venray, en is benieuwd hoe in gemeente Venray voorbereidingen 

worden getroffen om wegwerpplastic vrij te zijn in de nabije toekomst.  

We hebben hierover daarom de volgende vragen: 

1. Hoe is de gemeente van plan te zorgen dat onze Venrayse gemeente wegwerpplastic vrij wordt? Zijn er 

al concrete plannen voor? 

− Zoja, wat zijn die plannen? Wordt er bijvoorbeeld gedacht aan het gebruik van glazen (eventueel van 

veiligheidsglas voor verhoogde veiligheid) of aan het gebruik van herbruikbare plastic glazen bij 

evenementen zoals de kermis en de carnaval? 

−  Zonee, wanneer is de gemeente van plan hier aan te beginnen? 

2. Is de gemeente het ermee eens dat het goed is zo snel mogelijk dit voor elkaar te krijgen, op weg naar  

een duurzame, circulaire Venrayse samenleving?  

3. Zoja, wil de gemeente er voor zorgen dat al deze zomer met de kermis de wegwerpbekers vervangen 

zijn door een duurzaam alternatief? 

4. Mocht een gehele omschakeling nog niet mogelijk zijn, is de gemeente het ermee eens dat het goed is 

om dan op zijn minst aankomende kermis een pilot hiervoor op te zetten, om ervaring op te doen 

samen met een aantal horecazaken?  

5. Hoe denkt de gemeente het verbod op wegwerpplastic in 2024 te kunnen borgen? Wordt er overwogen 

om de APV voor evenementen hierop aan te passen? 

Met vriendelijke groet, 

Karin Hoedemaekers, GroenLinks Venray 


